



先贤安息日学课
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

启示录研究大纲

OUTLINE STUDIES IN THE REVELATION

第 1 课

1904 年 4 月 2 日

耶稣基督的启示

1. 这本书的受启发的书名是什么？谁是这个启示的作者？它被赐下的目的是什么？它是如何被带给人类的？启 1: 1。
2. 约翰见证了什么？第 2 节。
3. 约翰为基督作见证付出了什么代价？第 9 节。注 1。
4. 一个被世上的首领鄙视或迫害的人需要为基督徒的呼召感到羞耻吗？耶稣为带来祂拯救大能的启示付出了什么代价？第 5、6 节 [钦定本]。
5. 当我们研究这本书时，我们可以领受什么特殊的祝福？第 3 节。注 2。
6. 所有的启示都围绕着哪件大事？第 7 节。
7. 这本书的场景是什么时候向约翰展开的？第 10 节。这是哪一日？可 2: 28；赛 58: 13。
8. 这个启示是达与谁的？启 1: 11。注 3。
9. 当约翰转过身来要看那声音从何而来时，他看到了什么？第 12、13 节。
10. 描述祂的外貌。第 14-16 节。
11. 这一位自称是谁？第 11 节（第一部分 [钦定本]）、18 节。
12. 祂右手拿着什么？第 16 节。
13. 七星和七个金灯台代表什么？第 20 节。

LESSON 1

April 2, 1904

THE REVELATION OF JESUS CHRIST

1. What is the inspired title of this book? Who is the Author of this revelation? For what purpose was it given? How was it brought to men? Rev. 1:1.
2. Of what did John bear testimony? Verse 2.
3. What had it cost John to bear witness for Christ? Verse 9. Note 1.
4. Need one despised or persecuted by earthly princes be ashamed of the Christian calling? What has it cost Jesus to bring the revelation of His saving power? Verses 5, 6.
5. What special blessing may we claim as we take up studies in this book? Verse 3. Note 2.
6. Round what grand event does all the revelation center? Verse 7.
7. When were the scenes of this book opened to John? Verse 10. What day is this? Mark 2:28; Isa. 58: 13.
8. To whom was this revelation sent? Rev. 1:11. Note 3.
9. What did John see as he turned to learn from whence the voice came that spake to him? Verses 12, 13.
10. Describe His appearance. Verses 14-16.
11. Who does this One declare Himself to be? Verses 11 (first part), 18.
12. What did He hold in His right hand? Verse 16.
13. What do the seven stars and the seven candlesticks represent? Verse 20.

14. 我们需要惧怕面对这全然荣耀的一位吗？第 17、5 节，最后部分。

15. 祂在天庭中供职和统管地上事务的目的是什么？约 14：1-3。

16. 我们在相信上帝的启示之研究时可以得到什么帮助？申 29：29。

注：

1. “由于这个岛屿荒凉的性质，它在罗马帝国统治下被用作流放地，这解释了约翰被流放到此的原因。使徒被流放发生在公元 94 年左右，一般认为是在多米提安皇帝统治下；从这个事实来看，启示录的写作日期是公元 95 年或 96 年。”——《启示录思考》

2. 只有在第三个条件得到满足，即遵守了其中所记载的，那时，应许给那些阅读和聆听的人的祝福才会到来。我们学习不仅仅是为了了解有关过去预言实现的有趣事实。这些都是正确理解本书的必要条件，但只有当我们寻求上帝的恩典，学会如何在自己的生活中保留过去的教训、警告和忠告时，这项研究才会具有持久的价值。“这本书的预言”是那些为基督的到来做好准备的人每天要遵守的事情。启 22：7。

3. “七个教会”。在亚细亚七个教会的名字下，圣灵划定了基督教会的七个不同阶段，这些阶段依次出现，从使徒时代一直延伸到主的降临和万物的结局。换句话说，这些给七个教会的信息构成了基督在地上的教会在七个时期的相互连接的预言，涵盖了从第一次到第二次降临的整个教会历史。因此，给所有教会的信息都传给了我们这些生活在末世的人。为，“我给你定规一日顶一年。”这是上帝所指定的，当日子与表号结合使用时，每一日代表一年。

14. Need we fear to deal with this all-glorious One? Verses 17, 5, last part.

15. With what purpose is He ministering in the heavenly courts and overruling in the affairs of earth? John 14:1-3.

16. What help may we claim in believing study of God's revelations? Deut. 29:29.

Notes.

1. "On account of the desolate character of this island, it was used, under the Roman Empire, as a place of banishment, which accounts for the exile of John thither. The banishment of the apostle took place about the year 94, as is generally supposed, under the Emperor Domitian; and from this fact the date assigned to the writing of the Revelation is A. D. 95 or 96."—Thoughts on Revelation

2. The blessing promised to those who read and hear comes only as the third condition is fulfilled, by the keeping of the things written. We are not studying merely to learn interesting facts regarding the past fulfilment of prophecy. These are all essential in the proper understanding of the book, but the study will be of lasting value only as we seek God for grace to learn how to keep in our own lives the lessons of the past and the warnings and counsels, all written for us. The "sayings of the prophecy of this book" are things to be daily kept by those who would be prepared for the coming of Christ. Rev. 22:7.

3. "The seven churches." Under the names of the seven churches in Asia, the Holy Spirit has delineated seven different stages of the Christian church, which appear in succession, extending from the apostolic days to the coming of the Lord and the consummation of all things. In other words, these messages to the seven churches constitute a connected prophecy of the church of Christ on earth, during seven periods of time, covering the entire history of the church from the first to the second advent. The messages to all the churches therefore come to us who live in the last days.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

www.onetruegodchimin.com 电邮/Email: onettruegodchineseministry@gmail.com